
Zápis ze zasedání akademického senátu UK FTVS 

ze dne 10.3. 2009 

Přítomni (bez titulů): dle prezenční listiny 

Hosté (bez titulů): Bunc, Vlčková, Wawrosz 

Program: 

1. Kontrola zápisu – zápis z únorové schůze byl schválen (11 pro, 0 proti, 0 se zdržel), 
zápis z mimořádné únorové schůze byl také schválen (10 pro, 0 proti, 1 se zdržel)  

2. Příprava voleb kandidáta na děkana – AS jmenoval pracovní skupinu ve složení Süss, 
Kračmar , Carboch. Jejím úkolem je připravit na dubnové zasedání návrh termínů a 
průběhu jednotlivých aktů voleb kandidáta na děkana (hlasování 9 pro, 0 proti, 2 se 
zdrželi)  

3. Informace děkana  

a)pravidla pro hodnocení pedagogické a výzkumné činnosti – kritéria budou zveřejněna s 
odkazem na zápis ze schůze AS10.6. 2008. Text sdělení připraví předseda AS spolu s 
děkanem do 20.3. 2009 

b)diskuse ohledně východisek akreditace – AS vyjádřil nesouhlas s formou, jakou mu byla 
prezentována nutnost zapracovat do akreditačního návrhu maximum 20 hodin přímé 
vyučovací činnosti týdně. Děkan prezentoval jako východiska pro toto tvrzení názor bývalého 
předsedy akreditační komise a zkušenosti zahraničních vzdělávacích institucí podobného typu 
jako FTVS. 

c)děkan informoval AS o dokončení návrhů ceny za práci pro FTVS a její prezentaci a ceny 
za vynikající studijní a badatelskou činnost studentů 

4. Rozpočet – ke schvalováníčerpání rozpočtu za rok 2008 proběhla rozsáhlá diskuse k 
následujícím problémovým okruhům  

a)ekonom FTVS upřesnil některé položky předložených materiálů 

b)EK AS opětovně konstatovala, že materiál je předložen v obvyklé podobě, nikoliv tak, jak 
AS již několikrát požadoval. 

c)Ekonom FTVS vysvětlil vzájemné vazby jednotlivých položek a komentoval konečný 
hospodářský výsledek 

d)V odpovědi na dotaz předsedy AS děkan nastínil připravované změny ve formování a 
prezentování nového rozpočtu 

e)Vzhledem k průběhu diskuse bylo rozhodnuto, že pro všechna další jednání o záležitostech 
rozpočtu připraví EK AS předem stanovisko tak, aby na zasedání byly projednávány pouze 
sporné body. 



f)Ekonomická komise AS konstatuje, že předložené čerpání rozpočtu je opět ve stejném 
formátu jako v předchozích letech. To znamená, že z předložených materiálů nevyplývá, 
jakým způsobem jsou strategicky financována jednotlivá pracoviště. Tedy nejsou známy 
finanční toky, tak jak byly opakovaně požadovány v minulosti senátem se všemi 
konsekvencemi (motivace, demotivace pracovníků, rozumné financování výkonných 
pracovišť tak, aby byl alespoň minimálně podpořen jejich výkon atd.).Z vnějšího pohledu 
dokumentuje předložená tabulka iluzorně( v souvislosti s předchozím odstavcem ) 
„příznivou“ hospodářskou situaci – vyrovnaný rozpočet oproti předpokládanému 
schodkovému minus 8,5 mil.Není jasné, z jakých zdrojů vznikly finanční„ rezervy“, když 
nebyly plánovány. 

AS bere na vědomí zprávu o čerpání rozpočtu za rok 2008 (10 pro, 1 proti, 0 se  

zdržel) 

Zapsal: TůmaSchválil: Süss  

 


